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Indkaldte:  Birthe Kastbjerg, Per Madsen, Tommy Haun, Tom Jakobsen,  
Sanne Elise Langdal 
Hanne Korup, Camilla Lægsgaard, Tina Heden Mortensen 

Gæster:  

Afbud: Birthe Kastbjerg, Christina Mejrsk, Claus Børsting 

Ordstyrer: Tommy Haun 

Referent: Hanne Korup 

 

 

Dagsorden: 

0. Præsentation af Tina 

Tina præsenterede sig selv. 

 

1. Godkendelse af referat: 

Referat fra 21. juni 2021 er godkendt på mail og findes på skolens hjemmeside 

 

2. Fastepunkter: 

a. Orientering om økonomi og budget v. Camilla Lægsgaard 

Vi forventer på nuværende tidspunkt at gå ud af året med et underskud på 300.000 kr. Det er 200.000 

mindre end vi forventede pr. 1/7 2021. 

 

b. Orientering om status på byggeriet v. Hanne Korup 

Tarzanbane og multihus, herunder mulighed for brug af lift i omklædningsrum  

Vi afventer færdiggørelse af Tarzanbane og Multihus. Der er lift i det lille badeværelse mellem de store 

omklædningsrum. Personalet spørges om de oplever, at dette er tilstrækkeligt.  

 

c. Orientering om aktuel status på skolen – herunder opstart af skoleåret 

Vi har på nuværende tidspunkt 71 indskrevne elever, hvilket er 3 mere end i sidste skoleår.  

 

3. Orientering om fælleskommunale og interne indsatsområder i skoleåret 21/22 v. Hanne Korup 

Fælles kommunale indsatsområder: 

• Fremtidens skole & videnproduktion om kvalitet i børns dannelse, læring og trivsel.  
Fælles kommunalt indsatsområde, hvor skoler arbejder sammen i forhold til at identificere og videreudvikle 
pædagogisk og didaktisk kvalitet. Der er fokus på det, der virker og det, der tumles med, så det kan danne 
udgangspunkt for produktion af fælles viden om praksis.  Processen skal stille skarpt på god praksis, viden 
om god praksis, og hvordan vi sammen videreudvikler god praksis omkring fælles tematikker, ikke blot 
videndeling, men videnproduktion på tværs af folkeskolerne i Viborg Kommune. 
 

• Grønne sammen 
Fælles kommunalt projekt om bæredygtighed. Grønne sammen foregår i samarbejde med andre 
institutioner – Rosenvængets Skole samarbejder med Nørrehus Børnehave – om at gennemføre oplevelser 
og læringsforløb, der gør os klogere på bæredygtighed og grøn omstilling. Forløbet på Rosenvængets Skole 
sker i uge 37. 
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• Inkluderende læringsmiljøer 
Sidste år af et 3-årigt projektforløb, hvor alle skoler i Viborg Kommune har deltaget. Formålet med 
indsatsen er derfor at styrke det tværprofessionelle samarbejde og praksisnær vejledning. Vi ønsker, at 
ressourcepersoner fra både PPL og skolerne udvikler deres kompetencer i forhold til at vejlede specifikt, 
konkret og kontekstnært gennem praksisnær vejledning inspireret af co-teaching. Samtidig med, at skolen 
udvikler kompetencer til at udvikle inkluderende læringsmiljøer, der understøtter differentieret og 
fællesskabsopbyggende undervisning. 
 

• De 4 syn: 
B&U har udarbejdet 4 syn – børne-, forældre-, samarbejds- og læringssyn – der skal kendetegne vores 
arbejde. Disse skal gennemsyre vores praksis, og vi skal derfor arbejde med, hvordan de praktiseres her på 
skolen.  
 
Interne indsatsområder: 

• Fortsættelse af uddannelses-, og udviklingsforløb v. Tina Heden Mortensen 
Uddannelsesforløbet med Camilla Winter slutter i november. Som fortsættelse af arbejdet med ’Ny skole, 

ny kultur, form og indhold’ arbejdes videre med fokus på ’fælles kultur’. Vi vil arbejde ud fra overskriften 

’professionelle sammen om opgaven’ og fokusere på, hvordan vores mange forskellige fagligheder og viden 

kommer i spil til glæde for alle elever på tværs af skolen. Arbejdet med dette starter på vores pædagogiske 

døgn d. 12. – 13. november. 

 

Arbejdet med ’de 4 syn’ gennemsyrer alle vores tiltag og vores tænkning i hverdagen.  
Skolen deltog i ’Grønne sammen’, hvor vi bl.a. såede blomster, samlede skrald, besøgte en genbrugsstation 
og ikke mindst havde en super oplevelse med en minikoncert.   
 
Vi har i skoleåret 21/22 valgt at arbejde med at styrke vores PLC. Dette svarer helt overens med kommunes 
indsatsområde; ’Fremtidens skole & videnproduktion om kvalitet i børns dannelse, læring og trivsel’ samt 
’Inkluderende læringsmiljøer’.  
 
Det er oplevelsen, at undervisningen med Camilla Winther bliver brugt i vores pædagogiske praksis.  
 

4. Hjælpemidler v. Hanne Korup 

Orientering om aktuelt arbejdsgruppeforløb omkring hjælpemidler på skoleområdet.  

 Processen er på standby indtil den nye leder af PPL tiltræder.  

 

5. Præsentation af konstitueringen af skoleledelsen v. Hanne Korup 

Skolens ledelse fortæller, hvilke opgaver vi hver især primært varetager.  

Kort præsentation givet.  

 

6. Status på mulighed for klubtilbud v. Tommy Haun 
Orientering om status på arbejdet med at få etableret et fritidsklubtilbud på skolen/for vores 
målgruppe. Drøftelse og beslutning af det fremtidige arbejde.  

Arbejdet er stadig i gang. Tommy er tovholder på opgaven, men vil meget gerne have hjælp af andre 
forældre. 
 

7. Orientering om henvendelser: 
o Henvendelser fra forældre på skolen 
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Flere forældre oplever det problematisk, at skolen ikke har nødpasning i ferieperioder, som der er for elever i 
almen SFO. Der er forespørgsel om, hvorvidt det er muligt at indgå i et samarbejde om pasning i 
ferieperioder. Det skal naturligvis undersøges.  
 
Der spørges om skolen tilbyder fx søskendekursus i TTT mv. Skolen tilbyder, for nuværende, ikke kurser. 
 
Der er ønske om, at der informeres yderligere om frister for tilmelding til feriepasning.   
 

o Henvendelser fra personalet 
Der har ikke været henvender. 
 

o Henvendelser til ledelsen 
Intet.  
 

8. Punkter til kommende møde 
Klubben. 
 

9. Eventuelt 
 
 
Næste møde er torsdag d. 2. december 2021 kl. 17 – 19 
 
 
 
 

 


